
CONSILIUL LOCAL DOICESTI 

     JUDETUL DAMBOVITA 
 

PROCES-VERBAL  

sedinta ordinara a Consilului Local al comunei Doicesti din 28.05.2021 

 

 

Sedinta este deschisa de secretarul general al comunei care precizeaza ca : 

-Consiliul Local al comunei Doicesti a fost convocat in sedinta ordinara in data de 28.05.2021 ora 1600, prin 

Dispozitia emisa de primarul comunei nr. 105/20.05.2021 si Convocator nr. 3623/21.05.2021. 

-Din consultarea condicii de prezenta, rezulta ca din cei 13 consilieri ce compun Consiliul Local al comunei 

Doicesti, sunt prezenti 13 consilieri, fiind indeplinite prevederile art.137 din O.U. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 

cu modificarile si completarile ulterioare “sedintele consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii 

consilierilor locali in functie”. 

-La sedinta participa: Chitu Emilia Miulica – secretarul general al comunei. 

-Presedintilor comisiilor de specialitate nr.1 si nr.2, le-au fost transmise de catre secretarul general al comunei, cu 

adresele nr.3624/21.05.2021 si nr.3625/21.05.2021, proiectele de hotarari repartizate, in vederea convocarii comisiei de 

specialitate nr.1 si comisiilor de specialitate nr.1 si nr.2 in sedinta comuna, dezbaterii si intocmirii avizelor  cu privire la 

adoptarea sau, dupa caz, repingerea proiectului, fiind indeplinite prevederile art.136 alin.(5) ”odata cu transmiterea 
proiectelor de hotarari se comunica si data de depunere a …avizelor….” si alin.(6) “dupa examinarea proiectului de hotarare , 

comisia de specialitate a consiliului local emite un aviz cu privire la adoptare sau, dupa caz, respingerea proiectului” si art.141 
alin.(6) “ convocarea sedintelor comisiei se face de catre presedintele acesteia…..” si alin.(9) “ pentru dezbaterea proiectelor de 

hotarari sau a celorlalte materiale  repartizate comisiei de catre secretarul general al unitatii administrativ-teritoriale…..” 
 

In continuare doamna Chitu Emilia Miulica intreaba daca sunt obiectii asupra procesului verbal al sedintei 

anterioare (sedinta extraordinara din 11.05.2021) care a fost pus la dispozitia consilierilor odata cu semnarea 

Convocatorului. 

 Nu sunt obiectii la continutul procesului verbal drept pentru care se supune la vot : 13 voturi pentru, 0 voturi impotriva, 0 

abtineri, fiind aprobat cu unanimitate de voturi , fiind indeplinite prevederile art.138 alin.(15) din O.U. nr. 57 /2019 privind 
Codul administrativ, cu modificarile si completarile ulterioare. 
 

In continuare doamna Chitu Emilia Miulica invita  presedintele de sedinta, domnul consilier local Grigorascu 

Vasile (ales presedinte de sedinta pentru 2 luni consecutive, in lunile mai si iunie 2021, conform HCL nr. 30/11.05.2021) 

sa preia lucrarile sedintei. Presedintele de sedinta preia lucrarile sedintei. 
  

In continuare, presedintele de sedinta prezinta proiectul ordin ii de zi (cu mentiunea ca materialele inscrise pe 

ordinea de zi au fost puse la dispozitia consilierilor odata cu semnarea convocatorului): 

1.Proiect de hotarare privind aprobarea contului anual de executie al bugetului local pe anul 2020 ;  in it iato r p rimaru l comunei;  

inregistrat la nr.33/13.05.2021; 
- referatul de aprobare al proiectului de hotarare semnat de init iator, inregistrat la nr.3402/13.05.2021 ; 

- raportul compartimentului de resort (Contabilitate, Patrimoniu) din cadrul aparatului de specialitate al primarului, 

inregistrat la nr.3498/17.05.2021 ;  

- procesul verbal si avizul consultativ al comisiei de specialitate nr. 1; 

2.Proiect de hotarare privind executia bugetului local pe cele  doua sectiuni, in trimestrul I/2021; initiator primarul comunei; 

inregistrat la nr.34/13.05.2021; 
- referatul de aprobare al proiectului de hotarare semnat de init iator, inregistrat la nr.3406/13.05.2021 ; 

- raportul compartimentului de resort (Contabilitate, Patrimoniu) din cadrul aparatului de specialitate al primarului, 

inregistrat la nr.3499/17.05.2021 ;  

- procesul verbal si avizul consultativ al comisiei de specialitate nr. 1; 
3.Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului cuprinzand masurile metodologice, organizatorice, termenele  s i c i rcul at ia  

proiectelor de hotarari ale Consiliului Local al comunei Doicesti; initiator primarul comunei; inregistrat la nr.35/14.05.2021; 
- referatul de aprobare al proiectului de hotarare semnat de init iator, inregistrat la nr.3443/14.05.2021 ; 

- raportul secretarului general al comunei, inregistrat la nr. 3566/19.05.2021 ;  

- procesul verbal si avizul consultativ al comisiei de specialitate nr. 1; 
4.Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnico -economice si a principalilor indicatori tehnico-economici  ai 

obiectivului de investitie “Modernizarea iluminatului public in comuna Doicesti judetul Dambovita”; initiator primarul comunei;  

inregistrat la nr.36/14.05.2021; 
- referatul de aprobare al proiectului de hotarare semnat de initiator,  inregistrat la  nr.3445/14.05.2021; 

- raportul administratorului public, inregistrat la nr.3567/19.05.2021; 

- procesul verbal si avizul consultativ comun al comisiilor de specialitate nr.1 si nr.2; 
5.Diverse. 

Presedintele de sedinta supune la vot proiectul ordinii de zi (vot deschis, prin ridicarea mainii) : 13 voturi pentru, 0 voturi 

impotriva, 0 abtineri , fiind aprobat cu unanimitate de voturi, fiind indeplinite prevederile art.135 alin.(7) din O.U. nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificarile si completarile ulterioare. 

 
 
 



In continuare,se trece la punctul 1 al ordinii de zi; presedintele de sedinta prezinta materialul, iar presedintele 

comisiei de specialitate nr.1 da citire procesului-verbal si avizului consultativ de aprobare a proiectului de hotarare. Se 

trece la dezbateri pe marginea materialelor prezentate. Nu se inscrie nimeni la dezbateri.  

Neinscriindu-se nimeni la dezbateri, se supune la vot (vor deschis, prin ridicarea mainii) proiectul de hotarare in forma 

prezentata Proiect de hotarare privind aprobarea contului anual de executie al bugetului local pe anul 2 0 2 0: 13 vo turi pen t ru ,      

0 voturi impotriva, 0 abtineri, drept pentru care se adopta Hotararea nr. 32/2021 cu unanimitate de voturi, fiind indeplinite 
prevederile art. 139 alin.(1) si alin.(3) lit. a) din O.U. nr. 57/2019 privind Codul administrativ,cu modificarile si  completarile 
ulterioare. 
 

In continuare se trece la punctul 2 al ordinii de zi; presedintele de sedinta prezinta materialul, iar presedintele 

comisiei de specialitate nr.1 da citire procesului-verbal si avizului consultativ de aprobare a proiectului de hotarare. Se 

trece la dezbateri pe marginea materialelor prezentate. . Nu se inscrie nimeni la dezbateri.  

Neinscriindu-se nimeni la dezbateri, se supune la vot (vor deschis, prin ridicarea mainii) proiectul de ho tarare in forma 

prezentata Proiect de hotarare privind executia bugetului local pe cele doua sectiuni, in trimestrul I/2021 : 13 voturi pentru ,         0 

voturi impotriva, 0 abtineri,, drept pentru care se adopta Hotararea nr.33/2021 cu unanimitate de voturi, fiind indeplinite 
prevederile art. 139 alin.(1) si alin.(3) lit. a) din O.U. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificarile si completari le 
ulterioare.  
 

In continuare se trece la punctul 3 al ordinii de zi; presedintele de sedinta prezinta materialul, iar presedintele 

comisiei de specialitate nr.1 da citire procesului-verbal si avizului consultativ de aprobare a proiectului de hotarare. Se 

trece la dezbateri pe marginea materialelor prezentate. Nu se inscrie nimeni la dezbateri.  

Neinscriindu-se nimeni la dezbateri, se supune la vot (vor deschis, prin ridicarea mainii) proiectul de hotarare in forma 

prezentata Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului cuprinzand masurile metodologice, organizatorice, t e rmen ele  s i 

circulatia proiectelor de hotarari ale Consiliului Local al comunei Doicesti : 13 voturi pentru, 0 voturi impotriva, 0 abtineri , drept  

pentru care se adopta Hotararea nr.34/2021 cu unanimitate de voturi, fiind indeplinite prevederile art. 139 alin.(1) si  a l in.( 3) 
lit. i) din O.U. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificarile si completarile ulterioare.  

 

In continuare se trece la punctul 4 al ordinii de zi; presedintele de sedinta prezinta materialul, iar presedintele 

comisiei de specialitate nr.2 da citire procesului-verbal si avizului consultativ de aprobare a proiectului de hotarare. Se 

trece la dezbateri pe marginea materialelor prezentate. 

1.Banica Floarea, consilier local 

Spune : ” Nu mi se pare mai important iluminatul public decat dalarea santurilor ; iluminatul nu este o prioritate, avem deja 

strazile iluminate.” 

2.Ismail Alin Mircea, consilier local 

Spune : ” Nu e cadastrare pe str. Mateias pentru obtinerea Autorizatiei de construire; pana in august avem proiectul.” 

3.Mohirta Dumitru-Daniel,consilier local 

Spune : ” Este vorba de modernizarea iluminatului public in sensul eficientei energetice si implicit reducerea consumului 

de energie si a cheltuielilor de intretinere”  

Nu se mai inscrie nimeni la dezbateri. Neimaiinscriindu-se nimeni la dezbateri, se supune la vot (vot deschis, prin ridicarea 

mainii) Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnico-economice si a principalilor indicatori tehn ico-eco no mici  a i  

obiectivului de investitie “Modernizarea iluminatului public in comuna Doicesti judetul  Da m bo vi ta ”  : 10 vo turi pen t ru , 1 vo t  

impotriva (Banica Floarea), 2 voturi abtinere (Grigorascu Vasile, Oprescu Ortansa), drept pentru care se adopta Hotararea 

nr.35/2021 cu majoritate de voturi, fiind indeplinite prevederile art. 139 alin.(1) si alin.(3) lit. g) din O.U. nr. 57/2019 privind  
Codul administrativ, cu modificarile si completarile ulterioare.  

 
 

In continuare se trece la punctul 5 al ordinii de zi-Diverse. Presedintele de sedinta intreba daca sunt probleme de 

supus atentiei, ori situatii de discutat sau alte informari de prezentat. 

1.Oprescu Ortansa, consilier local,  

Spune: “ Referitor la iluminatul public, este prezentat in documentatia tehnico-economica si raportul de specialitate, 2 

optiuni(variante) si anume: optiunea nr.1 cu 597 de aparate de iluminat cu LED si optiunea nr.2 tot cu 597 de aparate de 

iluminat cu LED , si atunci de ce s-a ales optiunea nr.2.” 

2.Chitu Emilia-Miulica, secretar general al comunei 

Spune : “Referitor la intrebarea doamnei Oprescu Ortansa, mi-am pus si eu aceasi intrebare; Chiar daca nu ma pricep 

tehnic, am studiat documentatia tehnico-economica si referatul  de specialitate si am constatat care este diferenta intre cele 

doua optiuni si anume: aparatele de iluminat cu LED  de la optiunea nr.1 au o putere mai mare respectiv 54 W in timp ce 

aparatele de iluminat cu LED  de la optiunea nr.2 au o putere mai mica respectiv 36 W si 18 W dar cu iluminat performant 

si asigurarea nivelului de iluminare si luminanta si cu costuri mai mici, si de aceea s-a ales optiunea nr.2.” 

3.Oprescu Ortansa, consilier local,  

Spune: “Propune ca si in cimitir sa se intoduca iluminat public.”  

4.Ismail Alin Mircea,consilier local 

Spune: “Referitor la propunerea doamnei Oprescu Ortansa, sa se ia o hotarare de consiliu local si sa se prinda in hotararea 

consiliului local privind modernizarea iluminatului public si cimitirul.”  

5.Chitu Emilia-Miulica, secretar general al comunei 

Spune: “In hotarare nu se poate prinde, pentru ca proiectul de hotarare are ca obiect aprobarea documentatiei tehnico-

economice (S.F) cu indicatorii tehnico-economici aferenti modernizarii iluminatului public existent pe strazile din comuna 

Doicesti mai putin cimitirul, cu un cost al investitiei care nu include si cimitirul.”  

 



6.Ismail Alin Mircea,consilier local 

Spune: “Referitor la cele spuse de doamna secretar general, atunci acest proiect tehnic sa ramana asa si sa se vina cu un alt  

proiect pentru cimitir care sa fie aprobat in consiliu local.” 

7.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune : “ Iluminatul cimitirului este in  administrarea Parohiei Doicesti; Cimitirul nu este proprietatea comunei Doicesti  “ 

8.Ban Marian, consilier local 

Spune : “Parintele sa cumpere 3-4 lampi si sa le puna.” 

9.Stefanescu Constantin, consilier local 

Spune : “Avem deja 5 lampi cu LED in Parcul Mateias.” 

10.Ismail Alin Mircea,consilier local 

Spune: “ Referitor la cele spuse de domnu Stefanescu Constantin, erau 5 lampi, acum sunt sparte.”  

11.Ban Marian, consilier local 

Spune : “Nu avem camere de luat vederi? Sa vedem cine le-a spart( lampile)?” 

12.Ismail Alin Mircea,consilier local 

Spune: “Referitor la intrebarea domnului Ban Marian, precizez ca avem camere de luat vederi, dar cele mai proaste. 

13.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune : “Pai receptia achizitionarii si montarii camerelor cine a facut-o? Sa raspunda.” 

14.Ban Marian, consilier local 

Spune : “Pai cine este responsabil pentru asta? Ca stim cine.” 

15.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune : “Da domnule Ban,stim cine: primarul, viceprimarul si administratorul public.”  

16.Banica Floarea, consilier local 

Spune : “Din mandatul trecut.” 

17.Stefanescu Constantin, consilier local 

Spune : “Eu (in calitate de viceprimar in mandatul trecut) eram ocolit la investitii. Dar m-am dus la domnul primar si i-am 

propus ca la fiecare contract de achizitie sa fie un responsabil care sa raspunda de implementarea contractului. Dar nu 

exista asa ceva.” 

18.Chitu Emilia-Miulica, secretar general al comunei 

Spune : “Eu stiu ca in contractul de achizitie camere de luat vederi(Contract de livrare si instalare sis teme de securitate) s-a 

prevazut persoana responsabila cu urmarirea obligatiilor contractuale si executie.”  

19.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune : “Noi, cei 13 consilieri locali suntem implicati si initiem proiecte de hotarari pentru o investitie, adoptam hotarari si 

ne asumam raspunderea prin semnatura. Dar cand se ajunge la plata si la receptie nu mai aparem nicaieri, consiliu local 

este ocolit.” 

20.Ban Marian, consilier local 

Spune: “Intradevar avem proiecte aprobate de legislativul trecut . Dar nu s-a realizat pentru ca nu erau bani prevazuti in 

bugetul local. Si in referatele de specialitate se preciza acest lucru.”  

21.Chitu Emilia-Miulica, secretar general al comunei 

Spune: “Pentru orice investitie (de lucrari, de servicii ori de furnizare) trebuie sa fie prevazute fonduri in bugetul local.” 

22.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune : “Bani sunt prevazuti in bugetul local dar sa fie si o lista cu prioritati. Anul acesta, modernizarea iluminatului 

public nu este o prioritate.” 

23.Ban Marian, consilier local 

Spune : “Nu se pot face toate investitiile intr-un an, dar nici in 100 de ani. Ascultati opiniile consilierilor si sa facem ceva. 

Referitor la reteaua de apa si canalizare, sunt cetateni ai comunei care fie nu s -au racordat la retea fie s-au racordat  

clandestin. Si atunci, noi consilierii sa mergem din poarta in poarta si sa le explicam. ” 

24.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune : “Referitor la cele expuse de domnul Ban, pentru ce avem personal in primarie, la urbanism la impozite si taxe. Sa 

mearga salariatii pe fiecare strada, sa identifice fiecare gospodarie/familie neracordata si sa-i notifice sis a-I someze sa se 

racordeze la retea.”  

25.Chitu Emilia-Miulica, secretar general al comunei 

Spune: “Sa se mearga in echipe, cate un salariat din partea primariei si 1-2 consilieri pe fiecare strada”  

26.Stefanescu Constantin, consilier local 

Spune : “N-ai cum sa mergi la poarta omului cat timp proprietar al retelei este Compania de Apa.”  

27.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune : “In sedinta trecuta m-ati certat (cu referire la domnul Soare Ion Mihai si la domnul Oprea Stelian).  Dar va intreb 

ne permitem  sa  dam 2 miliarde ca domnul Oprea Stelian s -a vandut ? 2 miliarde este tributul tradarii: postul de la mediu 

pentru fata domnului Oprea Stelian.”  

28.Oprea Stelian, consilier local 

Spune: “Postul este scos la concurs, publicat pe site si la sediul primariei, si poate participa oricine.”Ce este gresit ca 

participa la concurs?  

29.Ban Marian, consilier local 

Spune : “Domnule Grigorascu, noi PNL-ul trebuie sa fim suparati pentru tradare, nu Pro Romania. Mai lasati-ne in pace si 

nu va mai bagati in problemele noastre de partid,vedeti-va de problemele voastre.” 



Sunt replici politice intre reprezentantul PNL,domnul Ban Marian si reprezentantul Pro Romania, domnul 

Grigorascu Vasile, ce nu pot fi redactate datorita galagiei generale. 

 
 

             Fiind epuizata ordinea de zi, presedintele de sedinta declara lucrarile sedintei inchise. 

 

 

 

 

 

 

 
        Presedinte de sedinta,                    Secretar general al comunei, 

                                  GRIGORASCU VASILE                                jr. CHİŢU EMİLİA-MİULİCA 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 
Intocmit, 
C. E.-M. 

 

 


